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Niech te święta będą pełne nadziei i wiary, 
radosnych spotkań przy wielkanocnym stole, 

oraz smacznego święconego jajka.

Zapraszamy do galerii Zapraszamy do galerii 
meblowej w Ostrzeszowie meblowej w Ostrzeszowie 

na ul. Kamiennej 28.na ul. Kamiennej 28.

Rabaty wi teczne do -40% 

na meble ekspozycyjne.

Polska, sensacyjny, 120 minut.

USA, akcja, Sci-Fi, 134 minuty.

USA, dramat polityczny, 115 minut. 

Przede wszystkim dlatego, e 
temat ten dotyczy nas wszystkich. 
Wszystkich kobiet. 

Ju  coraz mniej. Nie wiem jak 
w Ostrzeszowie, ale wiem, jak temat 
ten by  przyjmowany, czy nawet sam 
tytu , 12 lat temu, gdy wystartowa y-
my, a jak jest teraz. To jest po prostu 

jak niebo i ziemia.

 Oczywi cie, e nie. M czy ni 
te  znajduj  tu co  dla siebie i bawi  
si  na nim wietnie. 

Nie. Po prostu aktorki, które 
obawia y si  tego tematu, odmówi y 
i nie wyst pi y.

- Nie s dz . S  to osoby, które 
my l  w taki sposób, e pewnych te-
matów nie nale y na scenie porusza  
i tego si  trzymaj .

- To jest trudne pytanie. Jednak 
scena, estrada to jest mój ywio  i tam 
czuj  si  najlepiej.

- To bardzo trudno porówna . Bo 
to, e spektakl odniós  taki sukces, e 
sta  si  kultowym spektaklem, jest dla 
mnie jak  olbrzymi  nagrod  i dzi ki 
temu odkry am siebie jako aktork . To 
si  bardzo ze sob  wi e i z obu rze-
czy jestem bardzo dumna i szcz liwa. 

- Wydaje 
mi si , e cz o-
wiek nie mo e 
powiedzie , 

e osi gn  
wszystko. Na 
ka dym spektaklu odkrywam jakie  
nowe rzeczy. Ja odkry am w a nie 
aktorstwo, bardzo specy  czne. Wiele 
nauczy am si  przez ten czas. Ci gle 
ucz  si  ró nych rzeczy - kontaktu 
z lud mi, aktorkami. Takich, których 
mo e nauczy  tylko praktyka, tego nie 
da si  nauczy  w szkole. 

- Pewnie. Na szcz cie wiat jest 
tak skonstruowany, e nie ma rzeczy, 
która si  podoba wszystkim. Natomiast 
ja staram si  o tym nie my le . Rozu-
miem tych, którym si  to nie podoba 
i dla których ten temat nie jest wart 
pokazania. Jednak dla mnie najwa -

niejsze s  te kobiety, które, e tak 
powiem, unosz  si  na skrzyd ach 
po obejrzeniu tego spektaklu, dla 
których jest to jaka  zmiana w yciu, 
zrozumienie. Dla nich jest to bardzo 
wa ny spektakl. 

yczy abym ka demu, by prze y  
to szcz cie przebywania z publicz-
no ci  i spotka  si  z tak  akceptacj , 
z jak  ja si  spotka am

Równie  bardzo dzi kuj  
i pozdrawiam wszystkich czytelników 
„Czasu Ostrzeszowskiego”. 
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